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Kallelse till styrelsemöte för Torshälla SS 

Datum: tisdagen den 13/03-2025 

Klockan: 18.00–20.30 

Plats: Munktellarenan Astrakan 
 
Närvarande: Lotta Maxe, Leif Karlsson, Inge Bärg, 
Gunilla Lenander, Ann-Christin Abrahamsson ,Åsa 
Wassberg och Helena Ravelin (100 årsjubileet) 
senare på länk Håkan Wallin. 
 
Konstituerande möte hölls innan styrelsemötet. 
Inge Bärg var protolljusterare .Protokollet skrevs 
under och lämnades till kassören Leif Karlsson 

 
 

1. Mötets öppnande  

Ordförande öppnade mötet 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

3. Val av en protokolljusterare 

Inge Bärg valdes till protokolljusterare 

4. Godkännande av föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes 

5. Beslutslogg 

Inga nya beslut. 

             

6. Rapporter   

           Kommunikatör (Åsa Wassberg):  
                                                                   Märkta västar finns nu på slipen. 
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           Miljö (Ann-Christin Abrahamsson):  
                                                                -  Anki deltar under våren i XRF-mätningskurs  
                                                                   inklusive prov i Stockholm.                                    
 
                  
           Vi har fått besked från Miljöenheten att de som inte har sanerat sina  

           båtar(fått dem mätta 2018 och fram till för över 2 år sedan) får inte sjösätta     

          2025.Anki sammanställer mätlistan och skriver brev till dem som berörs. 

          Nya blanketter finns fom i år som ska kompletteras med fotodokumentation  

          för nyligen mätta båtar. 

          Noggranna kontroller görs från Miljöenheten. Vi kommer att få ett  

          informationsblad från Miljöinspektören, som vi lägger ut på hemsidan och  

          FB.  

           Gunilla Lenander och Håkan Wallin kommer att delta på årsmötet för  

           Mälarens Båtförbund som äger rum på Eskilstuna golfklubb den 29 mars. Då  

           tar man även upp miljöfrågor rörande båtverksamheten. 

 
                                                                                                                                                                                              

7. Ekonomi 

• Ekonomiuppföljning 

Leif går igenom intäkter och utgifter för januari och februari. Vi har 

ett underskott på drygt 11.000:- 

      

• Budget (äskningar) och långsiktsplan 

Styrelsen går igenom de äskningar som inkommit. Då 

sammankallande inte är med från alla grupper kommer ordförande 

kalla sammankallande till nästa styrelsemöte.  
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Kassören Leif Karlsson ska med Lotta Maxe och Håkan Wallin ha ett  

separat budgetmöte. 

 

8. Nya och utträdande medlemmar 

• Nya medlemmar:               Inga nya medlemmar 
• Utträdande medlemmar: Inga utträdande medlemmar 
 

9. Ärenden som ska hanteras 

100 års jubileum: 

Helena Ravelin representerar arbetsgruppen för 100-årsjubileet. Planeras  

en större formell fest på ”fastlandet” med en 3 -rättersmiddag och  

underhållning. Vad anser styrelsen vara en lämplig plats och vad betalar   

klubben? De har räknat på kostnader för en paketlösning .En fest på 

Eskilstuna Golfklubb ligger på ca 50.000:-.Billigare alternativ kan vara  

Sundbyholmstravet men då måste ev .busstransporter ingå ,så kostnaden  

skiljer sig kanske inte så mycket.Även en enklare fest på Lövskär planeras in. 

Styrelsen  bedömer att den mer formella festen sker i Eskilstuna så att vi  

samtidigt kan göra reklam för vår verksamhet! En snabb kalkyl är att  

medlemmarna betalar ca 250:- och att det rör sig om drygt ett hundratal  

medlemmar (på 90-årsfesten var det 103 st)  så blir det ca 30.000:- från  

klubben för en paketlösning med välkomstdrink,3-rätters och  

underhållning/dans. Vin till maten betalar medlemmen själv.(90-årsfesten  

kostade  ca 25.000:- och vi har inte räknat på penningvärdet och  

inflationen). Arbetsgruppen har dialog med styrelsen. Festen på Lövskär har  

inte budgeterats ännu av gruppen .  
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            Arbetsplikt :  

Inge presenterar hur arbetsuppgifterna läggs upp på Slipen  från v.17-v.43.  

Medlemmen bokar sig i SBU bas för en vecka och utför  efter behov de  

uppskrivna arbetsområdena allt från gräsklippning till toalettstädning. En  

vecka motsvarar arbetsplikten på 8 timmar .Först till kvarn gäller.Arbetsplikt   

 kommer även att utföras på Mälby och Lövskär veckovis.  Motsvarande  

schema görs för dessa platser. Gunilla kontakter  Nicklas Bjällhage och Mats 

 Eriksson  som vet vad som ska göras och under vilka veckor de vill att det  

ska gälla. 

 

Medlemsavgift (arbetsplikt) :  

Tas vid nästa styrelsemöte. Nytt förslag ska presenteras vid vårmötet. 

Renovering vita boden: 

 Vita boden(Kajutan) är nu renoverad och möblerad. Nästa styrelsemöte  

kommer att hållas där en 1 april. Invigning för alla medlemmar blir lördagen  

den 12 april kl .11(förmiddagsfika). Inbjudan kommer på hemsidan och FB. 

Webb och dokumenthantering :  

Behandlas vid nästa möte. 

 

10. Övriga frågor 

Inga övriga frågor . 

              

11. Beslut som ska/har antagits 

 
Inga beslut fattade. 
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12. Tid för nytt möte och fikaansvarig  

Nytt möte i Kajutan på Slipen tisdagen den 1 april kl 18.00 

Lotta Maxe fixar kaffetermos och muggar. Gunilla teatermos och mackor. 

13. Mötets avslutande 

Ordförande avslutar mötet. 

 

 

Protokollet signeras elektroniskt 

 

 

Gunilla Lenander                                       Lotta Maxe 

Sekreterare                                                Ordförande 

 

            Inge Bärg 

            Protokolljusterare 
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Kallelse till styrelsemöte för Torshälla SS 


Datum: tisdagen den 13/03-2025 


Klockan: 18.00–20.30 


Plats: Munktellarenan Astrakan 
 
Närvarande: Lotta Maxe, Leif Karlsson, Inge Bärg, 
Gunilla Lenander, Ann-Christin Abrahamsson ,Åsa 
Wassberg och Helena Ravelin (100 årsjubileet) 
senare på länk Håkan Wallin. 
 
Konstituerande möte hölls innan styrelsemötet. 
Inge Bärg var protolljusterare .Protokollet skrevs 
under och lämnades till kassören Leif Karlsson 


 
 


1. Mötets öppnande  


Ordförande öppnade mötet 


2. Godkännande av dagordning 


Dagordningen godkändes 


3. Val av en protokolljusterare 


Inge Bärg valdes till protokolljusterare 


4. Godkännande av föregående protokoll 


Föregående protokoll godkändes 


5. Beslutslogg 


Inga nya beslut. 


             


6. Rapporter   


           Kommunikatör (Åsa Wassberg):  
                                                                   Märkta västar finns nu på slipen. 







           Miljö (Ann-Christin Abrahamsson):  
                                                                -  Anki deltar under våren i XRF-mätningskurs  
                                                                   inklusive prov i Stockholm.                                    
 
                  
           Vi har fått besked från Miljöenheten att de som inte har sanerat sina  


           båtar(fått dem mätta 2018 och fram till för över 2 år sedan) får inte sjösätta     


          2025.Anki sammanställer mätlistan och skriver brev till dem som berörs. 


          Nya blanketter finns fom i år som ska kompletteras med fotodokumentation  


          för nyligen mätta båtar. 


          Noggranna kontroller görs från Miljöenheten. Vi kommer att få ett  


          informationsblad från Miljöinspektören, som vi lägger ut på hemsidan och  


          FB.  


           Gunilla Lenander och Håkan Wallin kommer att delta på årsmötet för  


           Mälarens Båtförbund som äger rum på Eskilstuna golfklubb den 29 mars. Då  


           tar man även upp miljöfrågor rörande båtverksamheten. 


 
                                                                                                                                                                                              


7. Ekonomi 


• Ekonomiuppföljning 


Leif går igenom intäkter och utgifter för januari och februari. Vi har 


ett underskott på drygt 11.000:- 


      


• Budget (äskningar) och långsiktsplan 


Styrelsen går igenom de äskningar som inkommit. Då 


sammankallande inte är med från alla grupper kommer ordförande 


kalla sammankallande till nästa styrelsemöte.  







Kassören Leif Karlsson ska med Lotta Maxe och Håkan Wallin ha ett  


separat budgetmöte. 


 


8. Nya och utträdande medlemmar 


• Nya medlemmar:               Inga nya medlemmar 
• Utträdande medlemmar: Inga utträdande medlemmar 
 


9. Ärenden som ska hanteras 


100 års jubileum: 


Helena Ravelin representerar arbetsgruppen för 100-årsjubileet. Planeras  


en större formell fest på ”fastlandet” med en 3 -rättersmiddag och  


underhållning. Vad anser styrelsen vara en lämplig plats och vad betalar   


klubben? De har räknat på kostnader för en paketlösning .En fest på 


Eskilstuna Golfklubb ligger på ca 50.000:-.Billigare alternativ kan vara  


Sundbyholmstravet men då måste ev .busstransporter ingå ,så kostnaden  


skiljer sig kanske inte så mycket.Även en enklare fest på Lövskär planeras in. 


Styrelsen  bedömer att den mer formella festen sker i Eskilstuna så att vi  


samtidigt kan göra reklam för vår verksamhet! En snabb kalkyl är att  


medlemmarna betalar ca 250:- och att det rör sig om drygt ett hundratal  


medlemmar (på 90-årsfesten var det 103 st)  så blir det ca 30.000:- från  


klubben för en paketlösning med välkomstdrink,3-rätters och  


underhållning/dans. Vin till maten betalar medlemmen själv.(90-årsfesten  


kostade  ca 25.000:- och vi har inte räknat på penningvärdet och  


inflationen). Arbetsgruppen har dialog med styrelsen. Festen på Lövskär har  


inte budgeterats ännu av gruppen .  


 







 


            Arbetsplikt :  


Inge presenterar hur arbetsuppgifterna läggs upp på Slipen  från v.17-v.43.  


Medlemmen bokar sig i SBU bas för en vecka och utför  efter behov de  


uppskrivna arbetsområdena allt från gräsklippning till toalettstädning. En  


vecka motsvarar arbetsplikten på 8 timmar .Först till kvarn gäller.Arbetsplikt   


 kommer även att utföras på Mälby och Lövskär veckovis.  Motsvarande  


schema görs för dessa platser. Gunilla kontakter  Nicklas Bjällhage och Mats 


 Eriksson  som vet vad som ska göras och under vilka veckor de vill att det  


ska gälla. 


 


Medlemsavgift (arbetsplikt) :  


Tas vid nästa styrelsemöte. Nytt förslag ska presenteras vid vårmötet. 


Renovering vita boden: 


 Vita boden(Kajutan) är nu renoverad och möblerad. Nästa styrelsemöte  


kommer att hållas där en 1 april. Invigning för alla medlemmar blir lördagen  


den 12 april kl .11(förmiddagsfika). Inbjudan kommer på hemsidan och FB. 


Webb och dokumenthantering :  


Behandlas vid nästa möte. 


 


10. Övriga frågor 


Inga övriga frågor . 


              


11. Beslut som ska/har antagits 


 
Inga beslut fattade. 







 
 


 
 


 
12. Tid för nytt möte och fikaansvarig  


Nytt möte i Kajutan på Slipen tisdagen den 1 april kl 18.00 


Lotta Maxe fixar kaffetermos och muggar. Gunilla teatermos och mackor. 


13. Mötets avslutande 


Ordförande avslutar mötet. 


 


 


Protokollet signeras elektroniskt 


 


 


Gunilla Lenander                                       Lotta Maxe 


Sekreterare                                                Ordförande 


 


            Inge Bärg 


            Protokolljusterare 
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